
Hallo ik ben Helena Bakker en woon sinds 1996 op bungalowpark de hullen . 

In 2006 is door de gemeente besloten, dat bungalowpark de hullen niet in aanmerking komt voor 
permanente status terwijl ze hiervoor  de kans kregen vanuit de landelijke politiek om nu  eindelijk 
eens duidelijkheid te scheppen in deze reeds jarenlange, slepende en stroperige kwestie. Toen stond 
ik hier ook en met mij net als nu vele parkbewoners op de tribune.  

Op 21 januari 2023 werden de bewoners van het bungalowpark de hullen uitgenodigd door de 
wethouder van Gemeente midden Drenthe  in het dorpshuis in Drijber.  

Dit om duidelijkheid te krijgen over de wensen van de bewoners  t.a.v. permanent wonen op de 
hullen en antwoord te geven over eventuele vragen die er leven onder de bewoners.  

Een van de speerpunten in deze bijeenkomst was de vraag over verevening .   

De Wethouder beantwoorde deze vraag met dat de gemeente midden Drenthe geen verevening wil 
evenals dat er geen bewoners uitgezet zullen gaan worden. Er was veel wantrouwen van de 
bewoners  naar de gemeente toe en de wethouder   heeft geprobeerd deze weg te nemen. 

Na afloop van de bijeenkomst waren de  bewoners  opgelucht en tevreden over de uitleg van de 
wethouder . Voor 1 juli hoopte hij de pilot af te kunnen ronden en duidelijkheid te geven wat betreft 
permanent wonen . Het vertrouwen in de gemeente kwam weer terug. 

Het is nu 8 febr. 2024  en er wordt  vanuit de gemeente  verevening gevraagd aan de parkbewoners . 
Het vertrouwen in de gemeente is voor de zoveelste keer geschaad en onacceptabel wat betreft de 
vraag om verevening  gezien de bijeenkomst en afspraken van  21 jan. vorig jaar.  

Daarbij wil ik nog twee kanttekeningen maken wat betreft: 

-De afvalstoffenheffing wat betreft mijn huis. Het hoogste tarief wordt hiervoor al 28 jaar gevraagd 
omdat men uitgaat van 7 personen. 

In een bezwaarschrift die ik heb ingediend bij de gemeente vanwege  mijn persoons en object 
gebonden gedoogbeschikking kreeg ik als antwoord dat het geheven word op de recreatie woning. 

-De w.o.z. waarde van mijn woning is factor 4 omhoog gegaan ten opzichte van een vergelijkbare 
woning in het dorp Drijber. Mijn w.o.z. waarde is van 115.000 naar 315.000 gegaan, wat ook nog 
eens 50.000 hoger ligt dan deze vergelijkbare woning in Drijber. 

Als deze w.o.z. waarde wordt gehanteerd, kan er m,i geen sprake zijn van verevening  

Als ik hierbij het woningtekort meeneem en de bewoners van de 81 permanent bewoonde huizen    
dienen te worden voorzien van nieuwe woningen in de gemeente,  dan zou verevening vanuit de 
gemeente naar ons toe  wel eens reëel kunnen  zijn.   

 

Helena Bakker 

 


